

第9屆全國不分區及僑居國外國民立法委員選舉選舉公報

9 中國國民黨 政見：臺灣在全球化浪潮中，遭逢諸多重大挑戰，但在中國國民黨執政團隊與民眾戮力合作下，安然度過1997年東亞金融風暴、2008年金融海嘯、2011年歐債危機等嚴峻考驗...

10 台灣團結聯盟 政見：一、強化台灣經濟主體性及產業自主發展，反對快速傾中、依賴中國的經濟政策；反對ECFA、反對兩岸沒有台灣優先的貨貿協議...

Table of candidates for the 9th National Unaffiliated Constituency and Overseas Chinese Nationality Legislative Yuan Members election. Includes columns for name, birth date, gender, birthplace, education, and experience.

Table of candidates for the 10th National Unaffiliated Constituency and Overseas Chinese Nationality Legislative Yuan Members election. Includes columns for name, birth date, gender, birthplace, education, and experience.

Table of candidates for the 11th National Unaffiliated Constituency and Overseas Chinese Nationality Legislative Yuan Members election. Includes columns for name, birth date, gender, birthplace, education, and experience.

11 時代力量 政見：時代力量是一個承載幸福價值的新生代本土政黨。我們主張：一、人民作主的新政治。二、透明專業的新國會。三、實現正義的新司法。四、永續的綠環境。五、開放的多元文化。六、新生的轉型正義。

檢舉賄選專線：0800-024-099 撥通後再按4 法務部網址：http://www.moj.gov.tw